



## Exempt human specimen

October 2024

To whom it may concern,

This is to certify that the shipment contains human oral mucosal cells from saliva samples for Research Purpose Only. The samples are derived from human. They are not hazardous, not infectious, not HIV positive, not dangerous, not toxic, and not radioactive.

The shipment of these specimens is **conform to IATA 3.6.2.2.3.8.**

The customs value of the oral mucosal cell samples is zero (0,00 €).

---

Sehr geehrte Damen und Herren,

hiermit wird bestätigt, dass es sich bei dem Sendungsinhalt um menschliche Mundschleimhautzellen von Speichelproben für ausschließlich wissenschaftliche Forschungszwecke handelt. Die Proben stammen von Menschen. Sie sind nicht gesundheitsgefährdend, nicht infektiös, nicht HIV positiv, nicht gefährlich, nicht giftig und nicht radioaktiv. Der Versand dieser Proben **entspricht den IATA 3.6.2.2.3.8 Bestimmungen.**

Der Zollwert der Mundschleimhautzellen ist null (0,00 €), weil es **keine Ware** ist. Dies wurde von der Generalzolldirektion in Dresden bestätigt.

Yours faithfully / Mit freundlichen Grüßen,

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'Astrid-M. Krahn', written in a cursive style.

Astrid-M. Krahn

Chief Executive Officer/Geschäftsführung